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Ønske om luft til luft varmepumpe opsat mod Sogneve j. 
 
Vi har været i dialog med bestyrelsen angående opsætning af luft til luft varmepumpe mod Sognevej. 
Vi fik besked om at det kun er tilladt i egen gård, hvilket overraskede os da vi kan se, at der allerede er flere, 
der har opsat synlige varmepumper, også ud mod Sognevej. Der er i andre henseender variationer i 
udtrykket for de enkelte huse, ting man gerne må have stående og en del facade ændringer, man gerne må 
foretage, jævnfør “Det blå hæfte”. 
Med en pæn inddækning, farvet som husets træværk, professionel installation mv. tænker vi ikke en 
varmepumpe vil ændre bebyggelsens karakter, hvilket vi kan forstå er begrundelsen.  
 
Med placering på væggen ud mod Sognevej opnås optimal varmefordeling i huset og mindst muligt gene i de 
"indre" gårdmiljøer både for ejere og naboer. 
El-varme og varmepumper er i dag en af de fortrukne miljørigtige energiformer, så vi anmoder derfor om, at 
beslutningen revurderes eller at vi kan søge om dispensation. 
 
Vi vil meget gerne gå i dialog vedr. den mest hensigtsmæssige inddækning og installation, så det bliver 
håndteret med respekt for bebyggelsens karakter. 
 
Vi har forstået at varmepumpe-problematikken vist mest er relevant for stikvej 1, da de øvrige stikveje er 
“født” med fjernvarme. 
 
På forhånd tak, 
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